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Consell de Barri Vall d’Hebron 
 

Data: 10 de març de 2023 a les 18:36 hores. 
Lloc: Casal de barri Can Travi – Avinguda del Cardenal Vidal i Barraquer, 45 

 
 
Assistents:  

-Taula: Rosa Alarcón (Regidora d’Horta-Guinardó), Elena Amat (Gerent 
d’Horta-Guinardó) Sergi Perea (Conseller Tècnic d’Horta-Guinardó), Raúl 
Ortega (Conseller del barri de la Vall d’Hebron), Manuel Pérez (Vicepresident 
del Consell de Barri Vall d’Hebron i President de l’Associació de Veïns). 

-Grups polítics representats: 3 

-Entitats representades: 3 

-Veïnes i veïns assistents: 30 

 

Ordre del dia: 
1. Repàs de projectes i actuacions al barri 

2. Torn obert de Paraula  

 
Desenvolupament de la sessió. Temes tractats i recull 
d’acords. 
 
El conseller del barri, Raúl Ortega, inicia la sessió i dóna pas a la regidora, Rosa 
Alarcón, per començar amb als punts de l’ordre del dia. 
 
1. Repàs de projectes i actuacions al barri 

 
Menciona l’homenatge que s’ha fet al Sr. Manuel Bello, i la seva lluita per la millora del 
barri . 
 
Presenta la Taula i informa que Sergi Perea és el nou conseller tècnic d’Horta-
Guinardó, en substitució de la Núria Carmona, que ha passat a ocupar el càrrec de 
Regidora a l’Ajuntament central.  
  
 
La Regidora explica que ha estat un mandat marcat per la pandèmia, i explica els 
principals projectes i actuacions duts a terme al barri: 
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- Àrea Verda: Va ser una de les primeres reivindicacions del barri, d’implantació 
de la nova zona 29 d’estacionament regulat. Hi ha unes 2600 places es va 
marcar tendència a la resta del districte. Una forma de protegir als veïns 
perquè puguin aparcar en el seu mateix barri i no hagin de marxar fora. Unes 
de les reivindicacions dels veïns s’ha pogut complir de forma ampla.  

 
- Actuacions a l’entorn de la cobertura de la ronda de Dalt: L’únic tros que 

s’ha pogut cobrir són 300 metres que es va fer a la part entre Sant Genís i 
Teixonera. Aquest mandat hi havia el compromís de fer el segon part que era 
el tram des de l’IES Vall d’Hebron fins al carrer Jericó, uns 550 metres. En 
aquest cas va ser la Covid que no ha deixat du a terme el projecte. Però han 
estat i continuaran treballant per aconseguir un nou projecte executiu al voltant 
de la ronda amb els pressupostos del 2023. S’està treballant i esperant a la 
licitació per crear el projecte executiu consensuat en què era la fase 4, fase 
que acota els barris Vall d’Hebron i Montbau. L’objectiu en el següent mandat 
sigui tenir un projecte executiu consensuat, viable i que sigui el mateix temps 
de consens. Sobretot cal soterrat la fase 4 
 

- Llosa de la Vall d’Hebron: Reordenació dels treballs de planejament de la 
MPGM per a la reordenació de l’entorn de la llosa. Feia 12 anys que s’havia de 
fer el plantejament de l’entorn. En aquest mandat s’ha fet el planejament de 
mitja llosa. En aquest entorn es portaran a terme dos projectes.  

• Construcció de l’edifici de consultes externes de l’Hospital de la Vall 
d’Hebron. És una inversió de 87,5 milions d’euros i la previsió és que el 
projecte finalitzi l’any 2026. És un projecte que s’anirà compartint amb 
el veïnat perquè aquest el conegui. 

• Construcció de l'edifici de l'Agència de Salut Pública. Ara mateix l'edifici 
està situat a la Plaça Lesseps. La construcció anirà a càrrec del 
Consorci de Salut (Ajuntament 40% i Generalitat 60%). A mesura que 
es vagi portant a terme el projecte també s'anirà compartint de forma 
pública. La inversió serà de 26 milions d'euros. A l’abril es coneixerà 
l’equip redactor.  
 

Elena Amat, gerent d’Horta-Guinardó, pren la paraula i explica la proposta del 
nou planejament, que permetrà la reordenació urbanística d’aquesta zona de 
la Llosa (al mapa veiem una zona de actuació i una zona de reflexió ). Aquesta 
reordenació ens permet repensar i posar les bases per tots els temes que 
s’han de revisar. D’una banda, les afectacions pendents que hi ha a  Teixonera 
1 i Teixonera 2 des de fa molt temps (permetrà replantejar aquesta situació i 
buscar nous espais on edificar). La segona part són els nous equipaments 
d’àmbit local que es necessitin, espais de qualitat ben comunicats entre els 
barris, tant a nivell de vianants com amb vehicles. S’ha presentat un equip a la 
licitació, esperem que aviat comencin els treballs de redacció de projecte i des 
d’Urbanisme saben que s’han de reunir amb els veïns per recollir les 
necessitats del barri. S’espera en un màxim dos anys tenir-ho enllestit. Cal 
pensar en la connexió entre els quatre barris: Sant Genís, Teixonera, Vall 
d’Hebron i Montbau. La regidora aporta que es tracta d’una licitació de 250.000 
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euros, i que l’objectiu és que es repensi aquell espai des de les necessitats de 
tot l’entorn.  
 

- Mercat de la Teixonera-Vall d’Hebron: Projecte d’urbanització dels entorns 
del mercat; s’ha aconseguit una inversió de 2,5 milions per millorar els entorns. 
El projecte ja està aprovat, comença la licitació a l’abril, les obres tindran una 
duració de 7 mesos començant a l’octubre. Hi haurà una inversió per algunes 
de les mancances vinculades al terra de l’interior del mateix mercat.  
 

- Interiors d’illa Joan de Mena: En aquests moments tenen un avantprojecte ja 
redactat. A l’abril es contractarà el projecte executiu tant de la fase 1 com de la 
fase 2, la inversió total és de 5, 75 milions d’euros per les dues fases. El 
projecte executiu definitiu està previst que estigui l’octubre del 2023 i si tot va 
bé començaran les obres de la fase 1 i 2 l’abril del 2024. Si no estiguessin els 
diners suficients, podrien dividir les obres. La duració de les dues fases són 15 
mesos i pensen que l’any 2026 podrien tenir acabada la rehabilitació de la 
zona. S’haurà de pensar el nom de la plaça que es crearà en aquell entorn.  

 
- Plaça Joan Cornudella: Projecte d’urbanització de la plaça amb una inversió 

total 356.000 euros. Aquest mes de març s’aprova el projecte, la licitació es 
tindrà segurament el setembre  i les obres començaran el més aviat possible. 
Import d’aquest projecte executiu  12.400€ i la  inversió serà 344.000€ 
 

- Petanca Frida Kahlo: Millores d’arranjament de sortides d’aigua i projectant 
en un futur poder tenir equipaments de cal·listenia. 
 

- Arbrat de Josep Pallach: Es van retirar les 43 unitats fets mal bé i es van 
plantar 36 arbres. L’actual episodi de sequera ha provocat no poder plantar-ne 
més. 
 

- Renovació d’àrees de jocs infantils en els jardins de Rosa Luxemburg: 
Import de 67.000 euros i començaran les obres en el mes d’abril del 2023 amb 
una duració de 5 mesos, acabarà a l’agost d’enguany 
 

- Projecte de reparació de patologies constructives de l’edifici del Pavelló 
de la República: Especialment a la primera planta on hi havia problemes, 
obra en la substitució dels vidres exteriors, restitució de les parts afectades en 
la banda metàl·lica. Reparació de filtracions d’aigua de les esquerdes de la 
façana i d’alguns elements estructurals i es retirarà el fibrociment de les zones 
afectades. Inversió de 383 mil euros i s’iniciaran les obres entre ara i el juliol 
d’aquest any però no podem assegurar , ja que aquesta obra no depèn de 
nosaltres.   

 
- Instal·lació d’un circuit de salut al recinte de La Campa: Instal·lat un nou 

espai de salut amb una inversió 48 mil euros. En aquest espai ja s’han 
instal·lat els elements de cal·listenia.  
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- Arranjament i adequació dels entorns del pas Isadora Duncan: Hi va haver 
una mala actuació de permetre el pàrquing de vehicles, ara mateix ja està 
solucionat i s’ha restituït el pas pels vianants amb una inversió de 20 mil euros. 
 

- Arranjament de vorera a l’Avinguda Estatut de Catalunya, 43–65: Executat 
al desembre de l’any 2021 amb una inversió 34 mil euros. 
  

- Substitució d’escocells i treballs de jardineria a l’avinguda Cardenal Vidal 
i Barraquer: Amb un import de 38.800 euros.  

 
- Retirada de quioscs de premsa en desús: És una campanya que s’ha fet 

per tot el districte i aquí es va fer en el quiosc tancat del carrer de Jorge 
Manrique amb Herrera el Vell. Ha costat retirar aquest element 6000 euros. 

 
- Hem introduït el Pla de Talusos i solars municipals a la ciutat de 

Barcelona, Fins ara els desbrossaments de solars públics es feien a petició 
del veïnat, dit d’una altra manera, cada vegada que algú trucava o enviava un 
IRIS. Ara s’ha introduït sistemàtica, és a dir, no esperar que els veïns avisin 
sinó fer-ho dues vegades a l’any perquè sigui una actuació periòdica  .A les 
basses d’Horta , hem fet diferents desbrossades, la darrera amb una actuació 
de 1000 euros  
 

- Instal·lació d’un nou transformador al CEM Vall d’Hebron- Teixonera 
 

- Escola Pau Casals: Es tenien molts problemes de vandalisme per salts de la 
tanca i es va aprofitar aquest canvi per poder reformar el pati  inversió per 
sobre de 500.000€ i la col·locació d’un mur de contenció en el carrer Vidal i 
Barraquer amb 224.000€ 
  

- Execució de la rotonda de Pare Mariana amb Juan de Mena: per millorar la 
mobilitat de l’entorn.  

 
Bus a demanda 135:ha millorat molt l’ús d’aquest transport, s’han doblat els 
nombre d’usuaris d’aquest bus , i els seus usos .Hem estat pioners a 
Barcelona, desprès de la prova pilot a Torre Baró   
 

- Cuidem Barcelona: La neteja no estarà en els nivells òptims fins al mes de 
juliol perquè falten vehicles nous, però els contenidors ja estan canviats  al 
100%. I per acabar l’IRIS ens indica que les trucades de queixes dels veïns 
sobre aquest tema ha baixat sobretot aquest últim trimestre. Ha millorat la 
recollida de contenidors de brossa .Els vehicles de neteja tenim el 52%. 
Les queixes de neteja han caigut a 1800 enlloc de l’estiu i tardor passada que 
estàvem a 6000 queixes  
 

- Guàrdia Urbana: Increment de la plantilla durant el mandat, 36 nous agents a 
la comissaria d’Horta- Guinardó. Tenim  dues campanyes en marxa, control 
dels animals de companyia , i el llançament de mobles i trastos fora dels dies 
que està establert ,  es combina l’acció pedagògica amb la sancionadora i es 
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va treballant  en campanyes de civisme Tenim 100 i pico multes cada setmana 
L’altre aspecte  que s’acabarà de complementar més endavant és la 
comissària nocturna per un districte  ( ara es funciona per dos districtes)  , però 
s’està esperant la incorporació dels agents de la darrera convocatòria que ara 
estan en formació.(tenen un període de formació d’un any) 

 
- Porcs senglars: Es farà una  prova pilot de noves papereres a Montbau 

perquè no les tombin i si funciona s’implementarà en tot el barri (papereres 
“Mundet”).  

 
- Actuacions amb brigada: S’han fet petites actuacions al barri, durant tot el 

mandat han sigut 199 actuacions geolocalitzades en el mapa amb una inversió 
de 186.129,67 euros. Al darrere trimestre han sigut 10 actuacions amb una 
inversió 11.097,41 euros. Algunes de les més destacades han sigut: 

♦ Carrer Jorge Manrique, 12: Execució de paviment de pedra artificial 
sobre base de formigó en l’accés a la Escola bressol l’Arquet.  

♦ Carrer Jorge Manrique, 11 – 29: Reparació de vorera en diversos 
indrets entre el carrer Arquitecte Moragas i l’avinguda Cardenal Vidal i 
Barraquer.  

♦ Carrer Juan de Mena: Reparació de 30 metres quadrats de vorera.  
♦ Carrer Pare Mariana: Demolició de llosa 
♦ Avinguda de l’Estatut de Catalunya, 61: Reparació de la vorera en 

diversos indrets.  
♦ Avinguda Cardenal Vidal i Barraquer, 47: Eliminació de gual de pas 

de vianants.  
♦ Carrer Jorge Manrique, 2: Actuacions en diversos indrets dels 

entorns de la Escola Pau Casals.  
♦ Plaça de les Sibil·les: Reposició de la llosa de formigó del gual.  
♦ Camí de Sant Genís a Horta: Substitució de les peces de paviment 

en mal estat.   
 
Comencem a recuperar el camí del manteniment de la ciutat que teníem oblidat , i ara 
ja el tenim establert per a poder-ho continuar  
 
El President de l’Associació de Veïns explica algunes de les iniciatives que porten a 
terme. Actualment estan lluitant per la construcció de la biblioteca gràcies a la iniciativa 
del club de lectura del casal de la gent gran. És una reivindicació antiga del barri, es 
faran diversos actes per reivindicar l’equipament. S’havia parlat de poder tenir la 
biblioteca a Torre Jussana que és un dels pocs edificis emblemàtics del barri. S’estan 
recollint signatures. L’associació intenta ajudar, impulsar i donar suport en el que els 
veïns necessitin. L’actual junta de l’associació porta molt temps treballant i està previst 
celebrar eleccions per una nova junta el divendres 24 de marca la seu de la AAVV 
demana afluència i participació i també implicació per les millores al barri . 
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2. Torn de paraula 
 
En primer lloc, el conseller convida a intervenir a les persones que han formulat 
preguntes per escrit. Es contesten les qüestions i, si no és possible disposar de la 
resposta de forma immediata, s’informa que es farà arribar la informació al/la 
ciutadà/da a través de la modalitat escollida al full d’intervenció.  
Intervenció  Resposta  
Antonio Ortega, veí:  
 Els veïns del Passeig Vall 

d’Hebron números 198 fins al  
210.  S’estan plantejant de tancar 
la zona dels baixos dels seus 
propis habitatges per temes de 
seguretat, vandalisme, baralles...  
Ja que som la fase 1 del projecte i 
serem els primers a ser afectats, 
els hi agradaria tenir una reunió 
amb els tècnics i avaluar quin 
tancament que vagi unit al 
projecte es pot fer.  

Regidora:  
 El projecte s’està licitant ara, quan hi 

hagi el projecte executiu es parlarà 
amb els veïns per arribar acords amb 
ells.  

Xavier Rodríguez, Associació de Veïns:   
 Exposa que la ronda de Dalt,  ja fa 

temps que la Covid està 
estabilitzada i es podria haver 
aprofitat algun dels recursos per 
cobrir el tros on hi ha consens.  
S’ha fet perjudicar els veïns del 
Parc Vall d’Hebron per la zona de 
baixes emissions a tota la ciutat 
menys a la ronda de Dalt. Ha 
incrementat el volum de cotxes 
per tota la pacificació que hi ha a 
Barcelona. Tampoc s’ha fet que el 
tronc central de la ronda circuli a 
60 com a Nou Barris, segurament 
reduiria la contaminació acústica 
pels veïns.  

 S’ha demanat posar límit de 
velocitat a 30 al Passeig Vall 
d’Hebron, coixins berlinesos, però 
que no es poden col·locar perquè 
no hi havia sinistres ni perquè el 
carrer fa baixada.  

 S’ha parlat de la millora dels barris 
de muntanya i el que expliqueu es 
el tema de PGM de la Llosa  

 Millora en el Bicing molt bé.  
 Pel que fa a l’arbrat, hi ha un 

dèficit d’arbres per tot el barri.  
 Impotència de veure en un tríptic 

repartit al barri sobre actuacions 
del barri que ja no existeixen.   

Regidora: 
Hem fet àrea Verda  
Tenim el projecte de Juan de mena  
 S’han executat diverses actuacions 

durant el mandat. Ara s’estan fent 
obres que s’haurien fet al segon any 
del mandat, però va arribar la 
pandèmia  

 Pel que fa a la ronda de Dalt, s’està 
treballant i arribar a un acord amb els 
veïns. Hi ha els diners per fer el 
projecte executiu. Els veïns cap a 
l’any 1990 van ser solidaris amb la 
ciutat en construir uns equipaments 
que eren molt necessaris, per les 
olimpíades, doncs es de rebut que la 
ciutat li retorni a aquests veïns la 
tranquil·litat que tenien   

 Límit de velocitat a l’interior de la 
ronda només es contempla a través 
d’un radar, que fins dintre de dos 
anys no serà possible.Ara s’han 
implementat esl 46 radars que 
s’havien promès fa 2 anys . 

  A la propera tongada de radars a la 
ciutat serà el moment.  

 Aquesta zona ha de ser zona 30 i ha 
de tenir coixins berlinesos, s’ha de 
continuar treballant encara que 
mobilitat digui que no és viable.  

 El tema de l’arbrat té molt a veure 
amb la sequera i en com s’ha de 
seguir gestionant ara.  

Maria José Pujol, veïna  Regidora: 
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 A l’arribada de la primavera i 
l’estiu els veïns del bloc blanc,  
pateixen per les festes que es 
faran a la Plaça Botticelli. Ja 
que aquestes festes no 
representen als veïns, rebota el 
soroll i molesta en el moment de 
dormir, funciona com un tambor 
que fa un ressò que supera els 
límits permesos de soroll a 
Barcelona . La queixa es que no 
hi ha suficients GU per actuar. 
La guardià Urbana diu que tant 
sols son 2 i no poden anar .  

 A la Plaça Josep Pallach  hi ha 
unes escales que va des de la 
plaça fins on està la GU. Fa una 
petició de que la rampa està a 
mitges d’arreglar i es molt 
necessària per tots els veïns 
que viuen allà. ( fa referència a 
les necessitats que va patir el 
seu pare que anava en cadira 
de rodes ) fa 15 anys que ho va 
demanar . 

 Petició d’un casal de joves.  
 

 Es parlarà amb GU per veure que 
passa i si es pot fer un dispositiu 
per la plaça Botticelli, per vetllar 
pel bon estar del veïnatge  

 És conscient de la rampa ( Josep 
Pallach 16) i que no és accessible, 
existeix un problema de desnivell 
des de la normativa actual, la 
rampa i el desnivell en aquests 
moments no sòn compatibles. 
Mirarem si es poc ampliar una 
mica més   

 S’apunten el consell de joves i està 
segura que l’associació de veïns 
també s’ho mirarà.  

Joaquim Cama, veí 
 Explica una situació en què el 

dictamen del síndic de greuges 
de l’Ajuntament de Barcelona 
segons el qual el Districte havia 
incomplert la constitució al barri. 
La resposta de la regidora va 
ser demanar perdó i això no és 
el que ha de fer un polític hauria 
de dimitir. L’escàndol ve donat 
amb la implantació de l’àrea 
verda, els socis del club de la 
federació espanyola de tenis es 
van quedar sense aparcament, 
van anar al districte a demanar 
una zona per aparcar a parcs i 
jardins. El districte els hi van 
donar i l’associació de veïns va 
constatar aquest delicte. En una 
de les reunions telemàtiques li 
van donar resposta del per què 
d’aquesta situació i li van dir 
que el director del club va 
demanar al Gerent  un favor pel 
pàrquing dels usuaris . El 
problema es va solucionar 
l’estiu del 2022 amb una 
modificació.  

Regidora: 
 Cadascú té la seva visió, i la 

interpretació que fa cada ú del que 
veu , però independentment de la 
visió el que està clar en aquest 
moment és que el pàrquing no 
existeix i ha tornat a recuperar-se 
com un espai per a veïns.  
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Manuel Llorente, veí 
 S’estan implementant a escala 

mundial i Espanya està fent 
proves del que es denomina 
“Ciudades de 15 minutos”, per 
tenir tots els serveis necessaris 
a 15 minuts a peu o en bicicleta. 
Tots els partits polítics que es 
presenten a les municipals 
tenen en el seu programa la 
implantació d’aquest projecte?  
Perquè diu que la ciutat de 15 
minuts incompleix la constitució 
en l’article 19 

Regidora: 
 Està aquí institucionalment i hauria 

de preguntar a la resta de partits 
polítics si ho portaran en els seus 
programes electorals. No forma 
part de la meva competència en 
aquest càrrec . 

Maria Eugénia, veïna  
 Les obres del mercat havien de 

ser simultànies de l’entorn i 
l’interior del mercat, això fa cinc 
anys. No es va fer una obra 
pública de qualitat a l’interior del 
mercat, per exemple, els  
materials són de baixa qualitat, 
el terra s’ha de canviar, lavabos 
són foscos i mobilitat dolenta, 
Portes de fusta i els vidres 
pesen més i estan 
desnivellades, perquè 
l’estructura es de fusta i es 
desnivella  porta accés al 
pàrquing és més baixa i els 
camions desnivellin l’aire 
condicionat. Demana que des 
de regidoria una auditoria 
d’aquest mercat comparant els 
costos amb les inversions fetes. 

 Vol saber si els costos del 
mercat han estat els adequats 
amb el material , tant dolent que 
està produint moltes molèsties 
tant a venedors com a 
ciutadanes . 

Regidora: 
 Cal fer millores en el mercat, ja n’hi 

ha de plantejades i llestes per ser 
realitzades.  

 No s’han fet les obres en cinc anys 
de l’entorn perquè els mateixos 
paradistes necessitaven un stop 
pel fet que feia molts anys sense 
parar l’actuació de l’interior del 
mercat. Esperen que en menys 
d’un any l’obra estigui acabada.  

 Hi ha previst substitució de lavabos 
i de terra  

 Valora molt l’hort urbà de coberta 
de mercat que fa molta activitat 
amb usuaris del Cap de salut i amb 
veïnatge i entitats socials  

 Ens falta fer els entorns i la porta 
principal de les peixateries  

 Qualsevol obra municipal ha de 
tenir una auditoria que es fa traves 
de la recepció de les obres, i 
aquesta ha d’estar fer quan es fa 
aquesta recepció . 

Carme Ribes, directora Club Esportiu 
Hispano Francès,   
 Es troben discriminats del barri. 

Ja que quan es fan actuacions a 
la via pública no es tenen en 
compte els entorns de l’HF I 
demana que quan es facin les 
neteges de talussos i del carrer, 
també es facin a la vorera del 
club. Demana si us plau que 
alguna zona verda sigui blava 
així tothom que vingui de fora 
pugui aparcar, s’han sentit molt 
discriminats per aquesta 

Regidora: 
Demanarà que es posi el cartell del 
consell de barri, també a HP 
 Es parlarà amb la brigada de 

neteja i el talús perquè els carrers 
han d’estar nets per les dues 
voreres, i zona de desratització 

 La zona d’àrea verda ha de ser 
dels mateixos veïns i no de gent 
que ve per deixar el cotxe. 

 En aquests moments hi ha 47 
places de zona blava , de poca 
utilització . Li ensenyaran en el 
mapa perquè pugui divulgar en els 
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mesura que els ha perjudicat i 
demana que en altres 
actuacions els tinguin en 
compte perquè també l’HF es 
del barri   

seus clients les zones blaves que 
hi ha al barri.  

Mercedes Hernández, veïna  
 Plaça Joan Cornudella, hi ha 

dos nivells. A la zona de baix 
que té terra i a dalt pavimentat. 
Per la zona de baix es va 
demanar una font d’aigua pels 
infants, però no va arribar mai; 
no hi ha bancs còmodes per 
seure les persones grans. 
L’única actuació que s’ha fet en 
30 anys en aquella plaça va ser 
la zona d’esbarjo pels gossos 
amb una font d’aigua, al mateix 
temps va desaparèixer 

 En aquesta plaça no ha servit 
pels infants i tampoc per la gent 
gran , tant sols pels gossos . Li 
agradaria saber  si en aquest 
nou projecte de remodelació de 
la plaça es tindrà en compte tots 
aquests aspectes esmentats 
anteriorment.  

 Alguna mesura més estricte 
pels Porcs Senglars, perquè 
provoca por i inseguretat  

Regidora: 
 Hi ha el projecte definitiu aprovat 

aquest mes de març i es licitarà  i 
es començaran les obres.  
Manifesta que el disseny urbà 
també impedeix que hi hagi un 
bona optimització dels espais  

 S’han fet 55 captures de Porcs 
Senglars. És un tema complicat de 
tractar i s’ha d’anar treballant a poc 
a poc sobretot en els tres districtes 
de muntanya, Sàrria, Nou Barris i 
Horta – Guinardó.  

 
I obre un nou torn obert d’intervencions.  
 
Intervenció  Resposta  
Francesc Xandri, veí 
 Sobre l’edifici de consultes 

externes a la vorera del davant 
queda petita perquè hi ha 
elements del metro que deixen 
poc espai pels vianants.   

 Proposta de senyalització carrer 
Jorge Manrique per tots els 
vehicles que condueixen en 
contrasentit.  

 Museu Carruatge saber com està 
el tema.  

Regidora:  
 Començarà l’any 2024, quan 

tinguin el projecte executiu 
finalitzat miraran de veure si el 
problema està explicat o com 
poden fer ells per actuar al 
mateix moment.  

 La senyalització Està a la taula 
tècnica de mobilitat i esperem 
que en un parell de setmanes es 
doni resposta.  

 S’està treballant amb l’entitat 
Tres Tombs per intentar donar-li 
més vida al museu.  

 El conseller contesta , que s’està 
intentant treure els carruatges al 
carrer, perquè els hi falta un pla 
d’evacuació amb condicions , tant 
sols poden permetre alguna visita 
i de una o dues persones . 
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Es dona per finalitzada la sessió del Consell de Barri a les 20:28 hores. 
 
El contingut de la sessió es pot visualitzar sencer a través de l’enllaç: 
https://www.youtube.com/watch?v=1qClyMPwBiE  
 
 

https://www.youtube.com/watch?v=1qClyMPwBiE

